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Eerste bericht over de Agenda voor de Toekomst Markermeer-IJmeer 
Maart 2007 
 
Voor u ligt een eerste bericht van Agenda voor de Toekomst Markermeer-IJmeer. Dit bericht informeert 
belangstellenden over de ontwikkelingen rond het project Agenda voor de Toekomst Markermeer-IJmeer 
en is een uitgave van de projectorganisatie. Bedoeling is om u regelmatig op de hoogte te houden van 
alles dat speelt in het project.  
 
Terugrapportage bestuurlijke consultatieronde 
Op 22 februari jl. was een eerste bijeenkomst van de Agenda van de Toekomst Markermeer-IJmeer 
waarin de bestuurlijke consultatieronde werd teruggekoppeld. In Lelystad waren zo’n 80 deelnemers 
aanwezig, met een brede vertegenwoordiging van belanghebbende partijen.  
De consultatie is uitgevoerd door Arcadis. Mevrouw Blom van dit bureau presenteerde de resultaten, van 
de 24 gesprekken die zij heeft gevoerd met belangenorganisaties (natuur, milieu, economie, recreatie), 
gemeenten, waterschappen, provincies en ministeries. Dat heeft de volgende adviezen opgeleverd: 
- De voortvarendheid van de provincies schept verplichtingen ten aanzien van het tempo hoog 

houden, een goed Plan van Aanpak, zorg voor communicatie (echt luisteren, bruikbare informatie 
over proces en inhoud). 

- Dit jaar moet al een aanzet gegeven worden voor het kader van de ruimte-ontwikkelingen. 
- Schep duidelijkheid over de overkoepelende structuur (boven Agenda, OV-SAAL en Almere-Pampus). 
- Provincies kunnen verder voor 2007, de druk blijft hoog. 
- Besteed in 2007 al aandacht aan financiering. 
- Organiseer met gemeenten en waterschappen bestuurlijk overleg. 
- Neem Lelystad op in de stuurgroep en kerngroep.  
- Blijf in gesprek met maatschappelijke organisaties. 
- Voer een marktconsultatie uit voor private partijen.  
 
Na de presentatie van de aanbevelingen door mevrouw Blom presenteerden de gedeputeerden Greiner 
(Flevoland) en Hooijmaijers (provincie Noord-Holland) het beeld dat ze hebben voor de invulling van het 
project. Ook gaven ze een toelichting op het proces rond de werkorganisatie. Naar aanleiding van de 
presentaties stelden de aanwezigen vragen. Die vragen gingen over: 
- Betrokkenheid: hoe wordt mijn organisatie betrokken, waar kan inbreng plaatsvinden, kan ik mijn 

visie inbrengen; 
- ambitie: deze werd duizelingwekkend genoemd; er werd betwijfeld of binnen de gestelde termijn de 

driedubbele schaalsprong in beeld gebracht kan worden; 
- regierol door de provincies: niet iedereen was overtuigd dat de provincies in staat zijn de regierol te 

vervullen, te meer omdat het grotendeels rijkszaken betreft; 
- schaalniveau: de aanbeveling werd gedaan de problematiek op een hoger schaalniveau 

(IJsselmeergebied) op te pakken en de regierol bij het Rijk neer te leggen; 
- eindproduct: mensen vroegen zich af wat voor product er eind 2007 zal liggen en wie hierover 

beslist. 
In de beantwoording benadrukten de twee gedeputeerden dat de provincies streven naar maximale 
betrokkenheid van de omgeving bij het proces en de visievorming. Dat gebeurt door brede werkateliers 
te organiseren.  
 
En via de website www.markermeerijmeer.nl die op 22 februari werd geopend, kan iedereen meningen, 
opvattingen en visies inbrengen. Op deze website zijn ook de presentaties van 22 februari te vinden. 
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Voorts maakten de twee bestuurders van Noord-Holland en Flevoland duidelijk dat de provincies 
rekenen op betrokkenheid en inbreng van het Rijk, vooral bij het invullen van de problematiek op het 
hogere schaalniveau. De driedubbele schaalsprong (robuust ecologisch systeem, klimaatproof 
waterbeheer, stedelijke/infrastructurele ontwikkeling) is een opgave waarvan geen afstand gedaan kan 
worden. De bevoegdheid om uiteindelijk te beslissen over de integratie van de groenblauwe visie met de 
visies voor Almere-Pampus, buitendijks en OV-SAAL ligt bij het Rijk op basis van een advies vanuit de 
regio.  
 
Het eindproduct voor dit jaar zal een breed gedragen ambitie zijn voor de kwaliteit die we willen 
bereiken en 3 à 4 varianten voor de globale inrichting.  
Deze beantwoording gaf geen aanleiding meer voor verdere discussie.  
 
De bijeenkomst sterkte om verder te gaan met de voorgestelde aanpak. Nu wordt hard gewerkt om hier 
concreet uitvoering aan te geven. Daarvan zullen we u op de hoogte houden. 
 
Meer informatie  
Voor meer informatie kunt u terecht op www.markermeerijmeer.nl of bij de projectorganisatie 
Markermeer-IJmeer, telefoon 0320 265681. Het secretariaat van de projectorganisatie is gehuisvest in 
het Provinciehuis van de provincie Flevoland in Lelystad. 
 
Reacties, vragen en opmerkingen kunt u ook mailen naar info@markermeerijmeer.nl.  
Als u de nieuwsbrief niet meer wilt ontvangen, kunt u dit ook via dit adres aangeven. 
 
In het vervolg electronisch geïnformeerd worden? 
Als u in het vervolg via e-mail geïnformeerd wilt worden, kunt u dat aangeven via 
info@markermeerijmeer.nl.  
 


